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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling Innovatief besparen plan van 
aanpak op 10 maart 2016 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter:  De heer J. Mülder 
 

Agenda Verslag 

Opening  De voorzitter opent de Uitwisseling om 21.00 uur. Door de raad en de 
ambtelijke organisatie is de afgelopen jaren kritisch gekeken naar de uit-
gaven. Tijdens de externe kerntakendiscussie 2013 is een taakstellende 
bezuinigingsmaatregel opgenomen onder de noemer "Innovatief bezuini-
gen met een concrete heroverwegingstaakstelling van € 25.000,00. De 
'Samenleving Voorop'-gedachte krijgt nu een vervolg. Het college is voor-
nemens om op een laagdrempelige manier inwoners en (markt)partijen uit 
te nodigen mee te denken over besparingen binnen de begroting. Deze 
uitvraag wordt afgesloten met een grote finale 'Het beste idee van Leus-
den'. Wethouder Dragt zal het plan van aanpak presenteren en toelichten. 
 

21.00-21.45 uur 
Innovatief besparen 
plan van aanpak 

Wethouder Dragt geeft een presentatie over Innovatief besparen met als 
afsluiting Het beste idee van Leusden. In de begroting 2013-2017 is een 
structurele besparing opgenomen en daarvoor moeten innovatieve ideeën 
worden aangeleverd. Er is een bedrag van € 100.000,00 beschikbaar ge-
steld om deze plannen verder uitwerken. Jaarlijks is er een bedrag van 
€ 25.000,00 beschikbaar en na vier jaar moeten deze plannen winstge-
vend zijn. Dat zal niet eenvoudig zijn. De beste ideeën worden door een 
jury beoordeeld. Uiteindelijk worden de drie best uitvoerbare ideeën uitge-
kozen en de winnaars kunnen een geldbedrag winnen. Daarna zullen de 
ideeën worden uitgevoerd en indien mogelijk worden deze gerealiseerd in 
samenwerking met de indieners van het idee. Voor de uitwerking van het 
idee kan een deel van het gereserveerde budget van € 100.000,00 worden 
ingezet. 
 
Een van de uitgangspunten is dat de deelnemers uit Leusden moeten ko-
men. Mensen van buiten Leusden met een goed idee kunnen dit samen 
met een inwoner van de gemeente naar voren brengen. 
Inwoners van Leusden kunnen ook gezamenlijk een idee aanleveren. 
Verder is de uitvoerbaarheid van een idee heel belangrijk en uiteindelijk 
moet dit leiden tot een jaarlijkse besparing van € 25.000,00. Een terugver-
dientijd van vier jaar voor het bedrag van € 100.000,00 vindt hij een heel 
gebruikelijke periode. Verder moeten de plannen realiseerbaar zijn binnen 
de geldende wet- en regelgeving. 
 
Van het bedrag van € 100.000,00 is € 36.000,00 gereserveerd om alle 
plannen inclusief het prijzengeld en communicatie, te organiseren. De rest 
van het geld is gereserveerd om de ideeën daadwerkelijk uit te werken. 
 
De heer Blokhuis vult aan de dat er in september 2016 een grote presen-
tatie komt in theater De Tuin. Op 2 april a.s. is er een afspraak met ZPoint 
over het communicatietraject. 
 
Wethouder Dragt zegt dat de gemeente een aantal mensen wil benaderen 
als jurylid. Hij denkt dat het een goede zaak is als een of twee raadsleden 
zitting nemen in de jury. Verder wordt gedacht aan een jurylid uit de 
jeugdgemeenteraad en enkele creatieve inwoners van de gemeente Leus-
den. 
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Het bedrag van € 100.000,00 is meegenomen in de begroting van 2014. 
De besparing is ook al ingeboekt en moet nog worden ingevuld. 
 
Wethouder Dragt vraagt of de fractieleden een korte reactie op de plannen 
kunnen geven.  
 
Het CDA vindt het een mooi plan en hoopt dat het zal werken. Hij is be-
nieuwd of de inwoners dit op zullen pakken. 
 
Wethouder Dragt merkt dat veel inwoners creatieve ideeën hebben en hij 
hoopt dat mensen worden geprikkeld door dit initiatief. Er wordt gezocht 
naar een idee of een combinatie van ideeën die per jaar minimaal een 
structurele bezuiniging van € 25.000,00 opleveren. 
 
D66 heeft zelf geen creatieve ideeën en is in afwachting van de ideeën die 
uit de samenleving naar voren zullen komen. 
 
De ChristenUnie-SGP vindt het een goed idee en wenst de initiatiefne-
mers veel succes met dit plan. 
 
De heer Blokhuis vraagt of de raadsleden zich als ambassadeur willen in-
zetten voor dit initiatief. Verder vraagt hij of raadsleden voor zichzelf een 
rol als jurylid zien weggelegd.  
 
De VVD vindt het goed idee en wil zich zeker inzetten als ambassadeur 
voor het idee. Hij denkt dat de raad, ondanks een eventuele voordracht 
van de jury, altijd nog nee moet kunnen zeggen tegen een voorstel. 
 
De GroenLinks-PvdA  vindt dat de raad niet over de uitvoering gaat en dit 
aan een jury moet overlaten. Hij vraagt zich wel af hoe het btw-vraagstuk 
hierin wordt meegenomen. Hij wenst de initiatiefnemers in ieder geval veel 
succes. 
 
Wethouder Dragt antwoordt dat over prijzen geen btw wordt geheven. Als 
een opdracht in uitvoering wordt gegeven geldt daarvoor wel het btw-tarief. 
Afhankelijk van het beleidsterrein kan gebruik worden gemaakt van het 
btw-compensatiefonds. 
 
Het voorstel over een juryafvaardiging wordt door de fractieleden mee te-
rug genomen naar de fractie. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de Uitwisseling om 21.45 uur 
 


